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RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024. gada 10. oktobrī Nr. 20 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:40 
Sēde atklāta plkst. 10:45 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietnieks Georgijs Jevsikovs, Deputāts Artūrs 
Šķesters, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Zigfrīds 
Lukaševičs, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Jolanta Smane, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs, 
Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita Ludborža, 
Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Gunārs Smeilis (no 
plkst.10:47 līdz plkst.11:35), Deputāts Guna Popova (no plkst.10:45 līdz plkst.11:27). 

 
Uzaicinātie: 

 Maltas apvienības pārvaldes vadītāja vietnieks saimnieciskajos jautājumos Gatis Pučka 
(12.§), Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs Edmunds Džiguns (21.§). 

 
Darba kārtībā: 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 17.oktobra saistošo noteikumu Nr.43 

“Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra saistošajos noteikumos 
Nr.11 “Par nekustamā īpašuma nodokli Rēzeknes novadā”” izdošanu. 

2. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 17. oktobra saistošo noteikumu Nr. 44 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 1.februāra saistošajos noteikumos 
Nr.21 „Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2024.gadam”” izdošanu. 

3. Par grozījumiem nolikumā „Par atlīdzību Rēzeknes novada pašvaldībā”. 

4. Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”. 

5. Par komisijas pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanai daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 
energoefektivitātes pasākumu veikšanai un šo māju īpašumā vai nomā esošo zemesgabalu 
labiekārtošanai un daudzdzīvokļu dzīvojamo māju atjaunošanas pasākumiem izveidošanu. 

6. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 1, Dekteros, Nautrēnu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 
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7. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 5, Dekteros, Nautrēnu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

8. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 6, Dekteros, Nautrēnu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

9. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 7, Dekteros, Nautrēnu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

10. Par pašvaldības nekustamā īpašuma „Tevenānu SEZ”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

11. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Zosna”, kas atrodas Parka ielā 6, Zosnā, Lūznavas 
pagastā, elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu. 

12. Par pašvaldības nekustamā īpašuma Sporta ielā 5, Maltā, Maltas pagastā, telpu iznomāšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar M.Klauča fizioterapijas prakse IK 
Viļānu pilsētā. 

14. Par daļas no nekustamā īpašuma Rīgas ielā 57A, Viļānos, iznomāšanu ārstniecības personas 
Māra Klauča darbības nodrošināšanai. 

15. Par grozījumiem 2023.gada 17.maija līgumā Nr. RNP/2023/8.21/315 ar Viļānu Mūzikas un 
mākslas skolas atbalsta biedrību. 

16. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Smilšu ielā (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

17. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā nodošanu atsavināšanai N.S. 

18. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā nodošanu atsavināšanai L.Č. 

19. Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Katrīnas ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nodošanu 
atsavināšanai J.B. 

20. Par samaksas samazināšanu V.K. par īpašumā piešķirto zemi Vērēmu pagastā. 

21. Par projekta “Energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides tehnoloģiju ieviešana ielu 
apgaismojumā Rēzeknes novada Kaunatas apvienības pārvaldē” apstiprināšanu. 

22. Par projekta “Energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides tehnoloģiju ieviešana ielu 
apgaismojumā Rēzeknes novada Viļānu apvienības pārvaldē” apstiprināšanu. 

23. Par 2024.gada 4.aprīļa domes lēmuma Nr. 414 (prot. Nr.7, 48.§) “Par projekta “Publiskās 
infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības veicināšanai Rēzeknes novadā” apstiprināšanu” 
precizēšanu. 

24. Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu Audriņu pagasta kultūras namam. 

 
1.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 17.oktobra saistošo noteikumu Nr.43 
“Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra saistošajos noteikumos 

Nr.11 “Par nekustamā īpašuma nodokli Rēzeknes novadā”” izdošanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 17.oktobra saistošo 
noteikumu Nr.43 “Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2021.gada 
30.septembra saistošajos noteikumos Nr.11 “Par nekustamā īpašuma 
nodokli Rēzeknes novadā”” izdošanu. 

 
Par lēmumu balso: 
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"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības 
2024.gada 17.oktobra saistošo noteikumu Nr.43 “Grozījumi Rēzeknes 
novada pašvaldības 2021.gada 30.septembra saistošajos noteikumos 
Nr.11 “Par nekustamā īpašuma nodokli Rēzeknes novadā”” izdošanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 17. oktobra saistošo noteikumu Nr. 44 
„Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 1.februāra saistošajos noteikumos 

Nr.21 „Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2024.gadam”” izdošanu 
Ziņo Austris Seržants: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 17. oktobra saistošo 
noteikumu Nr. 44 „Grozījumi Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 
1.februāra saistošajos noteikumos Nr.21 „Par Rēzeknes novada 
pašvaldības budžetu 2024.gadam”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par Rēzeknes novada pašvaldības 
2024.gada 17. oktobra saistošo noteikumu Nr. 44 „Grozījumi Rēzeknes 
novada pašvaldības 2024.gada 1.februāra saistošajos noteikumos Nr.21 
„Par Rēzeknes novada pašvaldības budžetu 2024.gadam”” izdošanu". 

 
3.§ 

Par grozījumiem nolikumā „Par atlīdzību Rēzeknes novada pašvaldībā” 
Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par grozījumiem nolikumā „Par atlīdzību Rēzeknes novada pašvaldībā”. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Bija zvans ar jautājumu par bērna piedzimšanas pabalstu. Ko nozīmē 
nolikumā par bērna piedzimšanas pabalstu iekavās ierakstītais 
"kalendārā gada ietvaros"? Kā cilvēkiem to izskaidrot? Varbūt ņemt to 
ārā? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Šo vārdu salikumu ir plānots izslēgt. Šis bija neprecīzi ielikts un izprasts 
šajā punktu redakcijā (sniedz informāciju) 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Tātad maksā, atbilstoši pašlaik esošajai algai. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ir jāseko līdzi, lai gada griezumā, nepārsniedz šī izmaksājamā summa 
darbiniekam noteikto vidējo mēnešalgu. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Neskatoties uz to, ka bāzes mēnešalga 2025.gadā būs lielāka, šobrīd 
atlīdzība visām minētajām amatpersonām atstājam 2024.gada apmērā. 
Lai to izdarītu, tiek samazināts koeficients. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Attiecībā uz 2025.gada bāzes algu, šī alga sākotnēji tika noteikta 1278 
euro, bet tagad ir veikti precizējumi uz 1237 euro. Savukārt šim gadam 
bija 1205 euro. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas ir tikai priekš aprēķina, jo, pielietojot samazinātu koeficientu, mums 
faktiskās atlīdzības apmēri nemainīsies. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem nolikumā „Par atlīdzību 
Rēzeknes novada pašvaldībā”". 

 
4.§ 

Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu” 

Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par 
Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 
2024.gadam apstiprināšanu”. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Šīs visas aktivitātes tiek veiktas, ņemot vērā uzstādījumu, ka mums ir 
mērķis samazināt pakalpojuma izmaksas klientiem, kuri atrodas 
sociālajās iestādēs, līdz ar to tiek vērtēti izdevumi, ko var mainīt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jāpiebilst, ka nevis mehāniski tiek kaut kas samazināts, bet tiek 
optimizētas darbības. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Tiek ņemta vērā arī transporta loģistika, lai nebūtu liekās braukāšanas. 
Viss ir saskaņots. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra 
lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu klasificēto 
amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”". 

 
5.§ 

Par komisijas pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanai daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 
energoefektivitātes pasākumu veikšanai un šo māju īpašumā vai nomā esošo zemesgabalu 
labiekārtošanai un daudzdzīvokļu dzīvojamo māju atjaunošanas pasākumiem izveidošanu 
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Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par komisijas pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanai daudzdzīvokļu 
dzīvojamo māju energoefektivitātes pasākumu veikšanai un šo māju 
īpašumā vai nomā esošo zemesgabalu labiekārtošanai un daudzdzīvokļu 
dzīvojamo māju atjaunošanas pasākumiem izveidošanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par komisijas pašvaldības līdzfinansējuma 
piešķiršanai daudzdzīvokļu dzīvojamo māju energoefektivitātes 
pasākumu veikšanai un šo māju īpašumā vai nomā esošo zemesgabalu 
labiekārtošanai un daudzdzīvokļu dzīvojamo māju atjaunošanas 
pasākumiem izveidošanu". 

 
6.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” – 1, Dekteros, Nautrēnu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2024.gada 
23.septembra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” – 1, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 1, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
7.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 5, Dekteros, Nautrēnu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2024.gada 
23.septembra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 5, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 5, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
8.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 6, Dekteros, Nautrēnu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2024.gada 
23.septembra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 6, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 6, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
9.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Mežakalns” - 7, Dekteros, Nautrēnu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2024.gada 
23.septembra ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 7, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Mežakalns” - 7, Dekteros, Nautrēnu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 
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10.§ 
Par pašvaldības nekustamā īpašuma „Tevenānu SEZ”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā, 

pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Viļānu apvienības pārvalde” 2024.gada 16.jūlija 

ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma „Tevenānu 
SEZ”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Varētu rasties jautājums, kāpēc tieši šādi nosacījumi. Lielā mērā tas ir 
saistīts ar realizējamo projektu Jersikas ielas sakārtošanai, kur atbalsta 
programmā ir nepieciešama arī uzņēmējdarbības komponente, kas 
sasniedz attiecīgos rādītājus, gan attiecīgās investīcijās, gan nefinanšu 
investīcijās jeb algās. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma 
„Tevenānu SEZ”, Viļānu pagastā, Rēzeknes novadā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
11.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Zosna”, kas atrodas Parka ielā 6, Zosnā, Lūznavas 
pagastā, elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu 

Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par pašvaldības nekustamā īpašuma “Zosna”, kas atrodas Parka ielā 6, 
Zosnā, Lūznavas pagastā, elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šis ir neveiksmīgs noslēgums šai izsolei, jo bija cerība, ka ar uzņēmēju, 
kurš atnāca ar programmas piedāvājumu, tiks noslēgts līgums. Droši 
vien, izvērtējot savas spējas, tika pieņemts lēmums neslēgt līgumu. Cik 
saprotams, tiks gatavots jauns lēmums par atkārtotu nodošanu izsolei. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Atkārtotās izsoles noteikumi netiks mainīti? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pirmajā reizē mēģinājām identificēt šo ieguldījumu ar summu, kur likās, 
ka summa ir par lielu. Šajā mēs identificējam ar aktivitātēm, kas obligāti 
jāveic 5 gadu laikā. Aktivitātes lielā mērā saistītas, lai, pirmkārt, šo 
īpašumu saglābtu un tas neaizietu bojā. Tas saistījās gan ar ēku būvju 
remontiem, gan ar infrastruktūru labiekārtojumam un visām 
komunikācijām, kas tur ir. Summa netika nosaukta. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 
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"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Zosna”, kas atrodas Parka ielā 6, Zosnā, Lūznavas pagastā, 
elektroniskās izsoles atzīšanu par nenotikušu". 

 
12.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma Sporta ielā 5, Maltā, Maltas pagastā telpu 
iznomāšanu 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Maltas apvienības 
pārvalde” 2024.gada 19.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības 
nekustamā īpašuma Sporta ielā 5, Maltā, Maltas pagastā telpu 
iznomāšanu. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Daudz biedrību ir uz nomas līgumiem par sportu? Cik zināms bērni 
trenējas Maltas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Iesniedzējs bija pati biedrība vai tas gāja caur apvienību? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ir apvienība sadarbībā ar biedrību. Ir runa par to, ka noteiktā laikā vienu 
reizi nedēļā, vienojoties ar apvienības pārvaldes atbildīgo personu, 
notiek šīs biedrības sporta nodarbības. 

Izsaka viedokli Gatis 
Pučka: 

Biedrība bija pirms tam izīrējusi tehniskās telpas un nodarbības 
iedzīvotājiem pasniedza bez maksas, bet tagad viņi vēlas, lai 
pakalpojums būtu par maksu. Viņi gribēja iznomāt daļu zāles, bet ir 
skaidrs, ka viņi izmantos visu zāli, tādēļ tika veikts šāds aprēķins. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Nodarbības izmantos pagasta bērni, bet apmaksās pagasta vecāki. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Te runa neiet tikai par bērniem, bet arī par pieaugušajiem. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ja ir kāda organizācija, kas sniedz pakalpojumu, kad viņi organizē cīņas 
sporta nodarbības un saņem par to maksu, tad viņi pelna uz šīs telpas 
rēķina. Un šajā gadījumā, tas nekādā gadījumā nedrīkst būt bezmaksas 
pakalpojums. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Bet maksās vienalga vecāki. 

Izsaka viedokli 
Zigfrīds Lukaševičs: 

Viņi visu laiku tur trenējas. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Uz domes sēdi sagatavot detalizētāku pamatojumu, ka šī biedrība nav 
zem tās kategorijas, kam piešķirt telpas bez maksas. Ir noteikumi, kuri 
nosaka, kādos gadījumos, kādās jomās, biedrībām var telpas piešķirt bez 
maksas. Tās ir biedrības ar sabiedriskā labuma statusu, kā arī biedrības, 
kas darbojas izglītības, sociālās un veselības aprūpes jomās. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Bet šajā gadījumā kāds vienalga maksās šai biedrībai. Vienīgi ir 
jautājums, vai maksā bērna vecāki, vai maksā pašvaldība. Ja ir Sporta 
skola, kura nodrošina šo pakalpojumu, tad tur tiek pietiekami daudz 
maksāts, gan no pašvaldības līdzekļiem, gan no valsts līdzekļiem priekš 
šiem bērniem. Tad ir jautājums Sporta skolas vadītājam, ja šis 
pakalpojums, ja ir pieprasīts, tad kāpēc tas netiek nodrošināts? Šeit runa 
iet par cita veida pakalpojumiem. 



9 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Uz domes sēdi lūgums uzaicināt arī Aldi Ciukmaci, kā Sporta skolas 
direktoru, vai vismaz uzzināt viņa viedokli. Lai nodrošinātu 
pakalpojumu, tad runa ir ne tikai par telpu, bet arī par treneri, kas tur 
strādā., un atlīdzību. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Mums jau Latvijā nav nekādu Austrumu cīņu federāciju. Tas ir kaut kas 
specifisks, kas nāk klāt, un tas nav Sporta skolas kompetencē. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Es gribētu iebilst, jo Sporta skola šajā gadījumā nav tikai izglītības 
iestāde, jo tā nodrošina pakalpojumu arī pieaugušajiem. Pirms diviem 
gadiem tika izveidota Sporta skola ar 2 virzieniem - izglītība un 
pieaugušo apkalpošana novada teritorijā. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Tam es piekrītu. Tad runa iet par skolas papildus darbību? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jā. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Sporta skolas pamatdarbība ir gan, gan. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aicinu balsot par sagatavoto lēmuma projektu, bet gala lēmums aizies 
skatīšanai domes sēdē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma Sporta 
ielā 5, Maltā, Maltas pagastā telpu iznomāšanu". 

 
13.§ 

Par nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar M.Klauča fizioterapijas prakse IK 
Viļānu pilsētā 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Veselības un sociālās 
aprūpes centra “Viļāni”” 2024.gada 1.oktobra vēstuli, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma nomas līguma izbeigšanu ar M.Klauča fizioterapijas 
prakse IK Viļānu pilsētā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ņemot vērā, ka tiek kārtotas ģimenes ārstu prakses pirmajā stāvā, nācās 
uzrunāt Māri Klauču, kurš ar sapratni uzņēma mūsu aicinājumu. Viņš ar 
savu praksi tiek pārcelts par diviem kabinetiem uz maliņu. Šobrīd ir 
jāsagatavo jauna ģimenes ārsta prakse tā, lai arī uz nākotni Viļānos 
varētu izveidot ģimeņu ārstu koppraksi. Viens no pretendentiem, kas 
gribēja pārņemt dakteres Buķeles praksi, atteicās. Bet ir uzrunāta daktere 
Svetlana Sorokina. Daktere apskatīja telpas, izteica vēlmes, kur ir 
nepieciešams izvietoties prakses nodrošinājumam. Šajās telpās šobrīd 
notiek arī remonts. 

Par lēmumu balso: 



10 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma nomas līguma 
izbeigšanu ar M.Klauča fizioterapijas prakse IK Viļānu pilsētā". 

 
14.§ 

Par daļas no nekustamā īpašuma Rīgas ielā 57A, Viļānos, iznomāšanu ārstniecības 
personas Māra Klauča darbības nodrošināšanai 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Māra Klauča 2024.gada 30.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par daļas no 
nekustamā īpašuma Rīgas ielā 57A, Viļānos, iznomāšanu ārstniecības 
personas Māra Klauča darbības nodrošināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par daļas no nekustamā īpašuma Rīgas ielā 
57A, Viļānos, iznomāšanu ārstniecības personas Māra Klauča darbības 
nodrošināšanai". 

 
15.§ 

Par grozījumiem 2023.gada 17.maija līgumā Nr. RNP/2023/8.21/315 ar Viļānu Mūzikas un 
mākslas skolas atbalsta biedrību 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta biedrības 2024.gada 
25.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par grozījumiem 2023.gada 17.maija 
līgumā Nr. RNP/2023/8.21/315 ar Viļānu Mūzikas un mākslas skolas 
atbalsta biedrību. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem 2023.gada 17.maija līgumā 
Nr. RNP/2023/8.21/315 ar Viļānu Mūzikas un mākslas skolas atbalsta 
biedrību". 

 
16.§ 
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Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Smilšu ielā (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot Z.K. 2024.gada 20.februāra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas Smilšu ielā (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Smilšu 
ielā (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
17.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai N.S. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot N.S. 2024.gada 16.janvāra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai 
N.S. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas 
pagastā nodošanu atsavināšanai N.S.". 

 
18.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, nodošanu atsavināšanai L.Č. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot L.Č. 2024.gada 6.septembra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu pagastā, nodošanu atsavināšanai 
L.Č. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Griškānu 
pagastā nodošanu atsavināšanai L.Č.". 
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19.§ 

Par nekustamā īpašuma, kas atrodas Katrīnas ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nodošanu 
atsavināšanai J.B. 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot J.B. 2022.gada 8.novembrī atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma, kas atrodas Katrīnas ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, 
nodošanu atsavināšanai J.B. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma, kas atrodas 
Katrīnas ielā (..), Maltā, Maltas pagastā, nodošanu atsavināšanai J.B.". 

 
20.§ 

Par samaksas samazināšanu V.K. par īpašumā piešķirto zemi Vērēmu pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot V.K. 2024.gada 24.septembra iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
samaksas samazināšanu V.K. par īpašumā piešķirto zemi Vērēmu 
pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par samaksas samazināšanu V.K. par 
īpašumā piešķirto zemi Vērēmu pagastā". 

 
21.§ 

Par projekta “Energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides tehnoloģiju ieviešana ielu 
apgaismojumā Rēzeknes novada Kaunatas apvienības pārvaldē” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par projekta “Energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides tehnoloģiju 
ieviešana ielu apgaismojumā Rēzeknes novada Kaunatas apvienības 
pārvaldē” apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 
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NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par projekta “Energoefektivitāti veicinošu 
viedo pilsētvides tehnoloģiju ieviešana ielu apgaismojumā Rēzeknes 
novada Kaunatas apvienības pārvaldē” apstiprināšanu". 

 
22.§ 

Par projekta “Energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides tehnoloģiju ieviešana ielu 
apgaismojumā Rēzeknes novada Viļānu apvienības pārvaldē” apstiprināšanu 

Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par projekta “Energoefektivitāti veicinošu viedo pilsētvides tehnoloģiju 
ieviešana ielu apgaismojumā Rēzeknes novada Viļānu apvienības 
pārvaldē” apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par projekta “Energoefektivitāti veicinošu 
viedo pilsētvides tehnoloģiju ieviešana ielu apgaismojumā Rēzeknes 
novada Viļānu apvienības pārvaldē” apstiprināšanu". 

 
23.§ 

Par 2024.gada 4.aprīļa domes lēmuma Nr. 414 (prot. Nr.7, 48.§) “Par projekta “Publiskās 
infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības veicināšanai Rēzeknes novadā” 

apstiprināšanu” precizēšanu 
Ziņo Brigita Arbidāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par 2024.gada 4.aprīļa domes lēmuma Nr. 414 (prot. Nr.7, 48.§) “Par 
projekta “Publiskās infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības 
veicināšanai Rēzeknes novadā” apstiprināšanu” precizēšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par 2024.gada 4.aprīļa domes lēmuma Nr. 
414 (prot. Nr.7, 48.§) “Par projekta “Publiskās infrastruktūras 
uzlabošana uzņēmējdarbības veicināšanai Rēzeknes novadā” 
apstiprināšanu” precizēšanu". 

 
24.§ 

Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu Audriņu pagasta kultūras namam 

Ziņo Līvija Plavinska: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024.gada 23.septembra 
iesniegumu, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
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Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas 
rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu Audriņu pagasta kultūras namam. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
8 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds 
Lukaševičs, Guntis Rasims, Jolanta Smane, Monvīds Švarcs, Artūrs 
Šķesters) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo 
īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu Audriņu 
pagasta kultūras namam". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 11:35 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:  Monvīds Švarcs 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 
 


